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> Retouradres Postbus 20301 2500 EH  Den Haag 

 
 

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer 

der Staten-Generaal 
Postbus 20018  

2500 EA  DEN HAAG 
 

 

 

Datum 18 november 2021 

Onderwerp Antwoorden Kamervragen over het bericht 'Chef undercover unit moet 
het veld ruimen' 
 

 

In antwoord op uw brief van 6 oktober jl. sturen ik u de antwoorden op de 
schriftelijke vragen van het lid Kathmann (PvdA) over het bericht 'Chef 

undercover unit moet het veld ruimen'. 

 
 
 

 

De Minister van Justitie en Veiligheid, 

 
 

  
 

Ferd Grapperhaus  

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

  

 
 

Directoraat-Generaal 
Politie en 

Veiligheidsregio’s  
  

Turfmarkt 147 

2511 DP  Den Haag 
P ostbus 20301 

2500 EH  Den Haag 
www.rijksoverheid.nl/jenv 
  
  

Projectnaam 

 
    
  

Ons kenmerk 

3615376 
  

Uw kenmerk 
2021Z17254 

    
  

Bij beantwoording de datum 

en ons  kenmerk vermelden. 
Wilt u s lechts één zaak in uw 

brief behandelen. 
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Antwoorden van de minister van Justitie en Veiligheid op schriftelijke 

vragen van het lid Kathmann (PvdA) over het bericht ‘Chef undercover 
unit moet het veld ruimen’ (Ingezonden 6 oktober 2021, 2021Z17254) 

 

Vraag 1 
Bent u bekend met het bericht 'Chef undercover-unit moet het veld 

ruimen'?1 
 

Antwoord op vraag 1 

Ja.  
 

Vraag 2 
Klopt dat er wantrouwen is bij de politieagenten in de leiding van de 

Dienst Speciale Operaties (DSO)? Zo nee, waar komt het bericht vandaan 

dat dat wel zo is? 
 

Vraag 3 
Waarom is er wantrouwen bij de politieagenten in de leiding van de DSO? 

 
Vraag 4 

Wat heeft u gedaan sinds De Telegraaf in april meldde dat er wantrouwen 

was bij de agenten in de leiding van de DSO?  
 

Vraag 5 
Hoe reageert u op de berichten dat de werkdruk in de DSO zo extreem 

hoog is en wat doet u om de werkdruk bij de DSO te verminderen? 

 
Vraag 12 

Wanneer verwacht u de resultaten van het onderzoek van de Inspectie 
Justitie en Veiligheid over de problemen bij de afdeling afgeschermde 

operaties? 

 
Vraag 13 

Wat gaat u concreet doen om de problemen bij de DSO op te lossen? 
 

Antwoord op vraag 2, 3, 4, 5, 12 en 13 
De Inspectie Justitie en Veiligheid doet in het kader van haar onderzoeken naar 

de taakuitvoering van de LE ook onderzoek naar de afdeling Afgeschermde 

Operaties (AO) van de DSO. Dit onderzoek richt zich onder meer op de stijl van 
leidinggeven. Het onderzoek loopt op dit moment nog. De Inspectie heeft mij 

laten weten dat het onderzoek bij de afdeling AO naar verwachting voor het einde 
van het jaar zal worden voltooid en begin 2022 aan uw Kamer kan worden 

aangeboden.  

 
Ik heb uw Kamer eerder gemeld dat de korpschef inmiddels opdracht heeft 

gegeven tot een programmatisch verbeterprogramma bij de LE, dat onder meer is 
gericht op cultuur en leiderschap. Indien het Inspectieonderzoek bij de afdeling 

AO hiertoe aanleiding geeft, zal het programmatische verbeterprogramma worden 
aangepast. 

 

  

                                                 
1 Website De Telegraaf, 4 oktober 2021 
(https://www.telegraaf.nl/nieuws/1519870248/puinhoop-binnen-undercoverunit-politiechef-
moet-het-veld-ruimen) 
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Vraag 6 

Wat zijn de gevolgen van het vertrek van de chef van de DSO voor het 
vertrouwen van de agenten in de DSO? 

 
Vraag 7 

Wat zijn de gevolgen van het vertrek van de chef van de DSO voor de 

aanhoudende problemen die spelen in de DSO? 
 

Vraag 8 
Wat zijn de gevolgen van het vertrek van de chef van de DSO en de 

problemen bij de DSO voor de veiligheid van de mensen in het veld? 
 

Vraag 11 

Deelt u onze zorgen over de gevolgen van het vertrek van het hoofd van 
de DSO met betrekking tot de uitvoer van de verbeteringen die de dienst 

nodig heeft om het vertrouwen te herstellen in de leiding van de dienst? 
 

Antwoord op vraag 6, 7, 8 en 11 

De korpschef heeft mij gemeld dat de eenheidsleiding heeft besloten dat het voor 
de toekomst van de DSO beter is dat het diensthoofd van de DSO de leiding 

overdraagt. Het nieuwe diensthoofd zal uitvoering gaan geven aan de 
verbetermaatregelen die onderdeel zijn van de programmatische aanpak LE en 

aan de uitkomsten van het onderzoek van de Inspectie Justitie en Veiligheid bij de 
DSO. 

 

Het vertrek van het diensthoofd van de DSO leidt niet tot operationele 
veiligheidsrisico’s voor politiemedewerkers.  

 
Vraag 9 

Hoe kan het dat in korte tijd twee keer het hoofd van de DSO is 

weggestuurd? 
 

Vraag 10 
Wat is uw rol geweest in het verbeteren van de verhoudingen tussen de 

leiding en de medewerkers van de DSO? Heeft u geprobeerd om het 

vertrek af te wenden? Zo ja, op welke manier? 
 

Antwoord op vragen 9 en 10 
Het functioneren van individuele politiemedewerkers valt onder de 

lijnverantwoordelijkheid van hun leidinggevenden en ultimo de korpschef. Ik acht 
het ongepast om mij uit te spreken over het functioneren van individuele 

politiemedewerkers.  

 
 

 
 

 


